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……………………….. 

Mikael Josephson 
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Protokollet justerat  

 

Datum …………   Datum……………… 

 

 

…………………            …………………… 

Louise Lindström   Pia Olsson 

ordförande     justerare  

 

 

 

1. Val av mötesordförande  
Louise valdes till mötets ordförande och öppnade 

mötet.  

 

2. Val av protokolljusterare 
 Pia valdes till protokolljusterare.  

 

3. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes.  

 

4. Föregående mötes protokoll  

Föregående protokoll lades till handlingarna. 

 

5. Nya personer på ledande poster 

Helena Andersson, tillförordnad avdelningschef 

för äldre- och socialtjänstavdelningen 

presenterade sig och redogjorde för nya och 

kommande förändringar i organisationen.  

Johanna Engman har erhållit nytt uppdrag i 

staden. Susanna Halldin har gått in som t.f. 

stadsdelsdirektör. Helena Andersson har då 

efterträtt Susanna. Helena är utbildad socionom 

med inriktning mot äldreomsorg och 

funktionsnedsättning.  

 

 

Helena redogjorde även för att Attendo den 16 

januari övertog driften av Sabbatsbergsbyns vård 

och omsorgsboende. Den 1 juni övergår driften av 
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Norrmalms grupp- och servicebostäder (LSS) från 

Nytida till Frösunda omsorg. Norrmalm dagliga 

verksamhet (LSS) återtas i egen regi från den 1 

juni.  

 

6. Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 1 

februari 

Linus gick igenom föredragningslistan. Rådet 

önskar yttra sig om följande: 

 

Ärende 3. Verksamhetsberättelse och bokslut 

2017 

Då rådet ännu inte tagit del av handlingarna kan 

rådet inte yttra sig om verksamhetsberättelsen. 

Rådet önskar MBL-version av VB 2017. 

 

Ärende 4. Idéburet offentligt partnerskap 

mellan Norrmalms stadsdelsnämnd och KFUM 

Central  

Rådet önskar att det i avtalet på sidan 3 under 

rubriken Målgrupp förs in följande skrivning:  

Inom målgruppen ska erbjudas lämplig 

fritidsverksamhet för de barn och ungdomar som 

har en funktionsnedsättning  

 

Ärende 6 och 7. Budget och skuldrådgivning  
Rådet har tagit del av ärendena och ser positivt på 

att man inkluderar personer med psykisk ohälsa. 

Dock kan även personer med fysiska och andra 

funktionsnedsättningar drabbas.  

 

Ärende 8 Ett Stockholm för alla  

Rådet uppmärksammar att tjänsteutlåtandet saknar 

rådets hänvisning till de synpunkter som 

kommunstyrelsens funktionshinderråd lämnat i 

detta ärende. Rådet önskar att detta tillförs 

ärendet.  

 

7. Synpunkter på remisser 

Rådet har möjlighet att lämna synpunkter på 

remisser i samband med att ett tjänsteutlåtande tas 

fram. Enligt överenskommelse är rådets 
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ordförande och vice ordförande uppsatta på 

sändlistan så de får kännedom om alla remisser 

samtidigt som de sänds till den avdelning som ska 

bereda tjänsteutlåtandet. Rådet avgör sedan vilka 

remisser man önskar lämna synpunkter på.  

 

För att den handläggare som skriver 

tjänsteutlåtandet ska ha möjlighet att ta med rådets 

synpunkter ska handläggaren erhålla dessa senast 

en vecka innan handläggaren själv ska ha texten 

klar. Rådets synpunkter på remisser ska beslutas 

på rådets sammanträden och vara protokollförda.  

 

8.  Utvärdering av rådets verksamhet 2017 

Rådet hade tio protokollförda sammanträden 

under år 2017. Rådet hade den 9 maj en 

tillgänglighetsaktivitet i Vanadislundens lekpark 

med deltagare från nämnden samt från 

förvaltningens olika avdelningar. Bland annat fick 

deltagarna pröva lekparken iförd glasögon med 

vilka olika former av synnedsättning kunde 

efterliknas. Den 4 oktober tittade 

Funktionshinderrådet på tillgängligheten i de 

publika lokalerna på Sankt Eriksgatan 117. Rådets 

synpunkter på förbättringar protokollfördes.  

 

Rådet anmärkte vid flera tillfällen under 

verksamhetsåret på att underlag till ärenden 

anlände sent. Rådet kan konstatera att svarstiden 

på remisser ofta är väldigt kort vilket även 

påverkar rådets möjlighet att bidra till svaret på 

dessa. Rådet önskar en lista över remisser som 

väntas komma under ett verksamhetsår, om en 

preliminär sådan lista går att frambringa.   

 

9.  Bevakningslistan 

Bordlades. 

 

10. Lokalernas tillgänglighet 

Förvaltningens kommunikationsstrateg, Karina 

Karlström, var inbjuden till sammanträdet men 

hade inte möjlighet att närvara. Frågan bordlades. 
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11. Övriga frågor 

Rådet informerades om att förvaltningen önskar 

förslag på trygghetsvandringar.  

 

12. Möteslokalerna och möteshandlingarnas 

tillgänglighet  

Förvaltningens arbete med att förbättra 

tillgängligheten fortgår. Generellt sett fortfarande 

dåligt skyltat, anser rådet.  

 

13. Mötets avslutande - nästa möte 

Ordförande avslutade mötet och tackade 

deltagarna. Nästa sammanträde är måndag den 12 

mars 2017 kl. 15.00-16.30, med rådets förmöte kl. 

14.30.  
 


